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Vragen van het lid Amhaouch (CDA) aan de Minister van Binnenlandse Zaken 
en Koninkrijksrelaties over het artikel «Veel overheidssites hebben geen 
beveiligde verbinding» (ingezonden 2 december 2016). 

Vraag 1
Kent u het artikel «Veel overheidssites hebben geen beveiligde verbinding»?1 

Vraag 2
Is het waar, dat de verbindingen naar veel overheidswebsites niet goed 
beveiligd zijn? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat een goede beveiliging van overheidswebsites 
noodzakelijk is voor het handelen tussen burger en overheid? 

Vraag 4
Welke maatregelen zijn er reeds genomen om een veilige verbinding met 
overheidswebsites tot stand te brengen? 

Vraag 5
Bent u van mening dat de geloofwaardigheid van de overheid wordt 
aangetast doordat de beveiliging van veel overheidswebsites niet voldoende 
is terwijl internetbeveiliging juist een hoge prioriteit heeft in het overheidsbe-
leid? 

Vraag 6
Welke maatregelen neemt u om ervoor te zorgen dat de veiligheid van 
overheidswebsites zo spoedig mogelijk substantieel verbeterd wordt? 

Toelichting: 

Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van de leden 
Oosenbrug en Kerstens (beiden PvdA), ingezonden 2 december 2016 
(vraagnummer 2016Z22925).

1 http://nos.nl/artikel/2145883-veel-overheidssites-hebben-geen-beveiligde-verbinding.html

 
 
 
 
kv-tk-2016Z22934
’s-Gravenhage 2016 Tweede Kamer, vergaderjaar 2016–2017, Vragen


